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Vegårshei kommune 

Høringsinnspill -Nedklassifisering av veier. 
 

Hei alle folkevalgte i Vegårshei kommune, først vil vi si at vi har 
forståelse for den utfordrende økonomiske situasjonen kommunen 
er i, dette er nok dessverre vanlig i de fleste kommuner.Vil 
nedklassifisering av veier hjelpe på denne situasjonen? 

Vi mener det helt klart ikke er veien å gå for å legge til rette for vekst 
og utvikling i hele kommunen som dere er helt avhengig av for 
fremtiden.Vi mener forslaget mest sannsynlig vil resultere i en enda 
dårligere økonomi på sikt for kommunen.Hyttefolket som benytter 
Stokksundveien stiller seg bak de allerede innsendte innspill som er 
kommet.Der kommer det det frem veldig mange gode argumenter 
for fortsatt kommunal drift og vedlikehold av veinettet.Vi mener 
forslaget om nedklassifisering av veier er urimelig og det oppfattes 
som et svært negativt signal til hyttefolket.Hyttefolket bidrar med 
mye penger inn i kommunekassa i form av eiendomsskatt, vi er ikke 
en økonomisk belastning for kommunen, tvert om.Hyttefolket bidrar 
ikke bare positivt inn i kommunekassa men også til lokale 
leverandører av varer og tjenester, dette er et viktig bidrag som er 
positivt for hele Vegårshei kommune.Vi håper dere folkevalgte i 
Vegårshei kommune nå ser at dette forslaget IKKE er veien å gå for 
en bedre kommuneøkonomi. 
Med vennlig hilsen Hytte eier som benytter Stokksundveien. 
Karin og Rune O. Nese 

 


